

Advanced Environment, Social & Governance (ESG) Policy

Advanced Petrochemical Company is committed to:

❖ Foster Environmental Stewardship program that contributes to:

- Supporting climate actions by integrating by reducing our greenhouse gas (GHG) emissions across all scopes (direct, indirect), by continuously monitoring, setting targets, and implementing initiatives that minimize our carbon footprint.
- Monitoring and enhancing energy efficiency, water conservation, and circular economy initiatives across operations and supply chains.
- Ensuring biodiversity protection and responsible land use in all operational areas.
- delivering products with minimal environmental impact, ensuring responsible resource consumption, emissions reduction, and waste management.
- Complying with all applicable environmental laws, regulations, standards, and voluntary commitments.

! Elevate Corporate Social Responsibility contributions and positive impact by:

- Supporting human rights, diversity, equity, and inclusion in the workplace in alignment with Saudi Labor laws and ensuring fair labor practices throughout the supply chain.
- Monitoring and mitigating social risks related to operations, supply chains, and communities while fostering positive societal impact.
- Ensure effective implementation of talent attraction, retention, and development programs to enhance employee competence and career growth.
- Engaging stakeholders through transparent communication, community involvement, and initiatives that support local and social development.

سياسة برامج الممارسات البيئة والمجتمعية والحوكمة

الشركة المتقدمة للبتروكيماويات ملتزمة بما يلى:

تعزيز برنامج الإدارة البيئية من خلال:

- دعم الإجراءات المناخية عن طريق تقليل انبعاثات الغازات الدفيئة (GHG) عبر جميع النطاقات (المباشرة وغير المباشرة)، من خلال المراقبة المستمرة، ووضع الأهداف، وتنفيذ المبادرات التي تساهم في تقليل الأثر الكربوني
- مراقبة وتعزيز كفاءة الطاقة، وترشيد استهلاك المياه، ومبادرات الاقتصاد الدائري المتعلق بالعمليات التشغيلية وسلاسل التوريد.
- ضمان حماية التنوع البيولوجي واستخدام الأراضي بشكل مسؤول في جميع المناطق التشغيلية.
 - تقديم منتجات ذات تأثير بيئي محدود، مع ضمان استهلاك الموارد بشكل مسؤول، وتقليل الانبعاثات، والإدارة الفعالة للنفايات.
 - الالتزام بجميع القوانين واللوائح والمعايير البيئية المعمول بها، بالإضافة إلى تطبيق افضل الممار سات الطوعية.

❖ تعزيز مساهمات المسؤولية الاجتماعية وتأثيرها الإيجابي من خلال:

- دعم حقوق الإنسان، والتنوع، والمساواة، والشمولية في مكان العمل بما يتوافق مع قوانين العمل المطبقة بالمملكة العربية السعودية، والسعى لضمان ممار سات عمل عادلة عبر سلسلة التوريد.
- مراقبة وتخفيف المخاطر الاجتماعية المتعلقة بالعمليات التشغيلية وسلاسل التوريد والسعي لتعزيز التأثير المجتمعي الإيجابي.
- التأكد من التنفيذ الفعال لبرامج جذب المواهب وتطويرهم لتعزيز كفاءة الموظفين ونموهم الوظيفي.
- إشراك أصحاب المصلحة من خلال التواصل الشفاف، والمشاركة المجتمعية، والمبادرات التي تدعم التنمية المحلية والاجتماعية.

IMS-POL-0001 | Rev-14 | Date: 02-02-2025



Strengthen Corporate Governance & Ethical Leadership through:

- Ensuring adherence to the highest standards of corporate governance, ethics, and regulatory compliance.
- Supporting transparency, accountability, and integrity in all business practices to maintain investor and stakeholder trust.
- Monitoring and addressing risks through a robust Enterprise Risk Management (ERM) framework that integrates ESG considerations.
- Demonstrating executive leadership and management involvement in ESG related strategies, policies, and decision-making.

تعزيز الحوكمة المؤسسية والقيادة الأخلاقية من خلال:

- ضمان الالتزام بأعلى معايير الحوكمة، وأخلاقيات العمل، والامتثال التنظيمي.
- دعم الشفافية، وتعزيز المسئولية، والنزاهة في جميع الممارسات التجارية للحفاظ على ثقة المستثمرين وأصحاب المصلحة.
- مراقبة المخاطر ومعالجتها من خلال اطر إدارة المخاطر المؤسسية (ERM) وشموليتها للمواضيع المتعلقة بالممارسات البيئة والمجتمعية والحوكمة.
- التأكيد على أهمية قيام الإدارة التنفيذية بالشركة وكافة المسئولين فيها بدور واضح في القيادة والالتزام والمشاركة الفاعلة في الاستراتيجيات والسياسات واتخاذ القرارات المتعلقة بالممارسات البيئة والمجتمعية والحوكمة

IMS-POL-0001 | Rev-14 | Date: 02-02-2025

Classification: Public Use